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Protokół Nr X/2015 

Sesji Rady Powiatu Grójeckiego 

w dniu 26 czerwca 2015 r. 

 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Grójcu  

ul. Piłsudskiego 59. 

Następnie Przewodniczący Rady p. Władysław Kumorek o godz. 12.30 otworzył 

sesję Rady Powiatu Grójeckiego wypowiadając formułę „Otwieram Sesję Rady 

Powiatu Grójeckiego”. Następnie powitał wszystkich przybyłych radnych oraz 

zaproszonych gości.  

 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady poinformował, że obecnie w posiedzeniu uczestniczy  

20 radnych, co stanowi quorum i pozwala na podejmowanie prawomocnych decyzji.  

Lista obecności stanowi zał. nr 1. 

 

Ad. 3 

Przewodniczący klubu Radnych Powiat Sprawny i Przyjazny wystąpił z wnioskiem  

o poszerzenie porządku obrad o pkt. 9.1 Informacja w sprawie realizacji inwestycji pod 

nazwą „Rewitalizacja zespołu pałacowo- parkowego w Warce” 

i 9.2 Informacja personalnych jak i finansowych dotyczących Powiatowego Centrum 

Medycznego w Grójcu.  

 

Przewodniczący Rady wystąpił z propozycją poszerzenia porządku obrad o pkt. 9.3 

Informacja w sprawie realizacji modernizacji drogi powiatowej Wola Chynowska – 

Konary – Podgórzyce. 

 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej, Spraw Socjalnych  

i Przeciwdziałania Bezrobociu wystąpiła z wnioskiem o poszerzenie porządku obrad o 

pkt. 9.4 Komunikat Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej, Spraw Socjalnych  

i Przeciwdziałania Bezrobociu w sprawie sytuacji ekonomiczno – organizacyjnej 

Powiatowego Centrum Medycznego w Grojcu oraz Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Nowym Mieście nad Pilicą. 
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Przewodniczący Komisji Transportu Zbiorowego i Dróg Publicznych wystąpił  

z wnioskiem o poszerzenie porządku obrad o pkt. 9.5 Komunikaty Komisji Transportu 

Zbiorowego i Dróg Publicznych. 

 

Radny Stanisław Sitarek wystąpił z wnioskiem formalnym o wprowadzenie na stałe do 

porządku obrad pkt. Informacje z pracy Komisji Stałych.  

 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady poddał wniosek formalny pod głosowanie. 

Głosowało 20 radnych. Wniosek formalny został przyjęty większością głosów  

13 głosów „za”, 3 głosy „przeciw”, 4 głosy „wstrzymujące się”. 

 

Kolejno przystąpiono do głosowania nad poprawkami do przedstawionego porządku 

obrad. Głosowało 20 radnych. Poprawki do porządku obrad zostały przyjęte 

większością głosów 14 głosów „za” przy 6 głosach „wstrzymujących się”. 

 

Radny Janusz Karbowiak odniósł się do pkt. 8.1 w porządku obrad tj.: rozpatrzenie 

projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawie wyboru członka Zarządu Powiatu 

Grójeckiego. Spytał jak radni mają rozumieć wprowadzoną do porządku obrad uchwałę  

o wyborze czwartego członka Zarządu Powiatu Grójeckiego skoro zabrania na to ustawa. 

Poprosił o wyjaśnienie tej sprawy w oparciu o podstawy prawne. 

 

Radca Prawny Marian Seweryn wyjaśnił, że Starosta Marek Ścisłowski nie wystąpił  

o powołanie wicestarosty tylko członka zarządu i że ma takie prawo. 

 

Starosta Marek Ścisłowski poinformował, że zgłaszając pkt. do posiedzenia obrad sesji 

Rady Powiatu odnośnie uzupełnienia składu Zarządu Powiatu, miał obowiązek zgodnie  

z ustawą w ciągu trzydziestu dni od rezygnacji poprzedniego członka zarządu, 

jednocześnie wicestarosty, zgłosić wniosek o uzupełnienie składu Zarządu Powiatu i to 

dokonał w terminie. Dodał, że nie zgłasza powołania wicestarosty tylko, dlatego, że chce 

mieć pełny skład Zarządu Powiatu, a dopiero potem podejmie decyzje o powołaniu 

wicestarosty. Oznajmił, że jeżeli radny ma podstawę prawną, która zmusi do tego, aby  

w dniu posiedzenia został powołany wicestarosta, to poinformował, że to uczyni.  Dodał, 

że dostał interpretacje radcy prawnego, że w ciągu trzydziestu dni od rezygnacji  

z mandatu ma złożyć na ręce przewodniczącego rady taki wniosek i to wynika z przepisów 
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o samorządzie powiatowym. Podkreślił, że być może te zaniepokojenia ze strony radnego 

dotyczące omawianej sprawy wynikają ze źle napisanego statutu. 

 

Radny Krzysztof Ambroziak złożył wniosek formalny o wycofanie z porządku obrad pkt. 

8.1 rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawie wyboru członka 

Zarządu Powiatu Grójeckiego uzasadniając, że nie można głosować nad czymś, co 

zabrania prawo. 

 

Kolejno przystąpiono do głosowania nad zgłoszonym wnioskiem formalnym. 

Głosowało 17 radnych. Wniosek formalny został przyjęty większością głosów 8 głosów 

„za”, 6 głosy „przeciw” przy 3 głosach „wstrzymujących się”. 

 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady przedstawił następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z dnia 11 i 28 maja 2015 r. 

5. Sprawozdanie Starosty Grójeckiego z pracy Zarządu Powiatu od ostatniej sesji 

Rady Powiatu Grójeckiego i informacje Starosty Grójeckiego. 

6. Ocena Zasobów Pomocy Społecznej za rok 2014 – sprawozdanie Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Grójcu. 

7. Zapoznanie się ze szczegółowymi sprawozdaniami Zarządu Powiatu:  

7.1. o wykonaniu budżetu powiatu w 2014 r., 

7.2. sprawozdaniem finansowym składającym się z bilansów jednostek budżetowych, 

rachunków zysków i strat oraz zestawieniem zmian w funduszu jednostek, 

7.3. informacją o stanie mienia komunalnego, 

7.4. opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu, o którym mowa  

w pkt. 7.2.,  

7.5. informacją o trybie i sposobie udzielania zamówień publicznych w 2014 r., 

7.6. podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania Zarządu 

Powiatu z wykonania budżetu i sprawozdania finansowego za 2014 r., 

7.7. przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Grójeckiego  

z dnia 2 czerwca 2015 r. w sprawie udzielenia absolutorium dla Zarządu Powiatu, 
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7.8. opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym wniosku Komisji 

Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium dla Zarządu Powiatu, 

7.9. podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu Grójeckiego 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2014 r. 

8. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach:  

8.1. zatwierdzenia sprawozdania finansowego SPZOZ w Nowym Mieście za 2014 r., 

8.2. przekazania Gminie Nowe Miasto nad/Pilicą do realizacji zadania własnego Powiatu 

Grójeckiego, polegającego na prowadzeniu Liceum Ogólnokształcącego w Nowym 

Mieście n/Pilicą, 

8.3. zawarcia porozumienia z Miastem Zielona Góra dotyczącego przejęcia 

niektórych zadań Powiatu Grójeckiego w zakresie edukacji publicznej, 

8.4. przyjęcia „Powiatowego Programu Opieki nad Zabytkami dla Powiatu 

Grójeckiego na lata 2015-2018”, 

8.5. apelu o poprawę jakości obsługi interesantów w Kasie Rolniczego Ubezpieczenia 

Społecznego w Grójcu. 

9. Zapoznanie się z informacjami w sprawie: 

9.1 realizacji inwestycji pod nazwą „Rewitalizacja zespołu pałacowo - parkowego  

w Warce”, 

9.2 personalnych jak i finansowych dotyczących Powiatowego Centrum Medycznego 

w Grójcu, 

9.3 realizacji modernizacji drogi powiatowej Wola Chynowska – Konary –  

Podgórzyce 

9.4 komunikat Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej, Spraw Socjalnych  

i Przeciwdziałania Bezrobociu w sprawie sytuacji ekonomiczno – organizacyjnej 

Powiatowego Centrum Medycznego w Grojcu oraz Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Nowym Mieście nad Pilicą, 

9.5 komunikaty Komisji Transportu Zbiorowego i Dróg Publicznych. 

10.Interpelacje i zapytania radnych.  

11. Wolne wnioski i oświadczenia radnych.  

12. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Kolejno przystąpiono do głosowania nad porządkiem obrad z poprawkami. Głosowało 

19 radnych. Porządek obrad został przyjęty większością głosów 10 głosów „za”,  

6 głosy „przeciw” przy 3 głosach „wstrzymujących się”. 
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Radny Wojciech Wojtczak poprosił o piętnastominutową przerwę.  

 

Kolejno Przewodniczący Rady o godz. 1255  ogłosił kilkuminutową przerwę.  

 

Przewodniczący Rady o godzinie 1310 wznowił posiedzenie obrad. 

 

Ad. 4  

Przewodniczący Rady poinformował, że protokoły Nr VIII/2015 z dnia 11 maja 

2015 r. oraz IX/2015 z dnia 28 maja 2015 r. były wyłożone w Biurze Rady,  

a odpisy przekazane Przewodniczącym Klubów Radnych. Spytał o uwagi.  

 

Uwag nie zgłoszono. Przewodniczący poddał protokoły pod głosowanie. Głosowało  

20 radnych. Protokoły Nr VIII/2015 i IX/2015 zostały przyjęte większością głosów 

19 głosów „za”, przy 1 głosie „przeciw”. 

 

Ad. 5.  

Sprawozdanie z pracy Zarządu Powiatu od ostatniej Sesji Rady Powiatu Grójeckiego 

przedstawił Starosta Grójecki Marek Ścisłowski (zał. nr 2).  

 

Radny Dariusz Piątkowski spytał o pkt. 4 sprawozdania dotyczący wyznaczenia 

przedstawiciela Powiatu Grójeckiego na Walne Zgromadzenie Wspólników PKS  

Sp. z o.o. w Grójcu oraz o potrzebę posiadania uprawnień przez wyznaczonego 

przedstawiciela. 

 

Starosta Marek Ścisłowski na zadane pytanie odpowiedział, że osoba ta nie musi 

posiadać do tego odpowiednich uprawnień.  

 

Radny Maciej Dobrzyński oznajmił, że brak w sprawozdaniu Starosty Grójeckiego kilku 

punktów dotyczących sytuacji PCM w Grójcu i nowego programu naprawczego. Drugą 

sprawą, do której nawiązał radny to sprawa związana z sytuacją CEM w Warce  

i podpisania umowy dodatkowej na roboty uzupełniające z wykonawcą.  
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Starosta Marek Ścisłowski poinformował, że jeśli chodzi o PCM w Grójcu to na daną 

chwile jest sporządzana wycena majątku PCM w Grójcu (dokumentacja będzie 

przygotowana na 29 czerwca br.). Poinformował, o opracowaniu nowego programu 

naprawczego (termin do 20 lipca br.). Odnosząc się do CEM w Warce poinformował, 

o fakcie podpisania umowy z wykonawcą na roboty dodatkowe. 

 

Radny Stanisław Sitarek zapytał o rozstrzygniecie podjęcia uchwały Zarządu Powiatu 

w sprawie powołania Komisji Konkursowej do przeprowadzenia konkursu na 

stanowisko dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Jurkach. 

Ponadto zwrócił się do radnego Pawła Siennickiego z apelem kierowanym od Komisji 

Transportu Zbiorowego i Dróg Publicznych odnośnie zapytań skierowanych pod 

adresem PKS Sp. z o.o. w Grójcu i przedstawienia zastrzeżeń do w/w spółki (według 

danych uzyskanych od radnego, informacje dot. zastrzeżeń kierowanych pod adresem 

PKS Sp. z o.o. w Grójcu zawarte są w protokole z posiedzenia komisji Transportu 

Zbiorowego i Dróg Publicznych). Odniósł się również do punktu związanego ze sprawą 

zawarcia porozumienia z Miastem Zielona Góra dotyczącego przejęcia niektórych 

zadań Powiatu Grójeckiego w zakresie edukacji publicznej i utworzenia parkingów dla 

samochodów zatrzymanych przez policę w trybie art. 130a ustawy prawo o ruchu 

drogowym. 

 

Starosta Marek Ścisłowski odpowiadając na pierwsze zadane pytanie poinformował, 

że na stanowisko dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego  

w Jurkach została wybrana p. Monika Mikołajczyk, która była jedynym kandydatem na 

to stanowisko. Kolejno poinformował o potrzebie dokonania praktyk zawodowych 

przez dwóch uczniów z ZSP w Jasieńcu, których nie mogą odbyć w placówce obecnie 

uczęszczającej. Dodał, że ze względu na zmiany władzy w Mieście Zielona Góra, jest 

potrzeba podpisania porozumień miedzy Powiatem Grójeckim, a Miastem w Zielonej 

Górze. Na trzecie pytanie odnośnie utworzenia parkingów dla samochodów 

zatrzymanych przez policę w trybie art. 130a ustawy prawo o ruchu drogowym 

odpowiedział, że ze względu na dosyć duże koszty utrzymania pojazdów zabieranych 

z dróg i problemy związane z rozliczeniem dotychczasowych umów, jest pomysł na 

zlokalizowanie parkingu dla omawianych samochodów w bazie Powiatowego Zarządu 

Dróg w Odrzywołku.  
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Radny Janusz Gaweł spytał o to jak wygląda sprawa z rozliczeniem za dotychczasowo 

zajmowany parking przez samochody zatrzymane przez policę w trybie art. 130a 

ustawy prawo o ruchu drogowym. 

 

Starosta Marek Ścisłowski oznajmił, że są prowadzone negocjacje z dotychczasowymi 

właścicielami dwóch zajmowanych parkingów dotyczące propozycji ugody. Dodał, że  

z posiadanych od radcy prawnego informacji wynika, że niektóre roszczenia ulegają 

przedawnieniu i w związku z istniejącym problemem ze strony prywatnych 

przedsiębiorców dalej są prowadzone negocjacje w tej sprawie.  

 

Radny Krzysztof Ambroziak nawiązał do terminu kończącej się umowy powierzenia 

pełnienia obowiązków dyrektora PZD w Grójcu p. Adrianowi Jachoskiemu i o podjęciu 

dalszych działań w tej sprawie. 

 

Starosta Marek Ścisłowski poinformował, że w ostatnim konkursie na dyrektora 

Powiatowego Zarządu Dróg w Grójcu została zgłoszona tylko jedna oferta p. Adriana 

Jachoskiego i ponieważ termin powierzenia pełnienia obowiązków upływa 30 czerwca 

br. Zarząd Powiatu postanowił przedłużyć pełnienie obowiązków dyrektora PZD  

w Grójcu p. Adrianowi Jachoskiemu o kolejne trzy miesiące.  

Radny Janusz Gaweł odniósł się do powołania na Przewodniczącego Rady 

Nadzorczej PCM w Grójcu p. Andrzeja Kosztowniaka. Poruszył także sprawę 

dodatkowych środków na rozwój regionu mazowieckiego dla szpitala w Grójcu. 

 

Radny Piotr Bączek odniósł się do funkcji obecnie sprawowanej przez 

przewodniczącego rady nadzorczej PCM w Grójcu p. Andrzeja Kosztowniaka i że  

w ten sam sposób, co w mieście Radom osoba ta będzie walczyła o pozyskiwanie 

środków finansowych dla szpitala w Grójcu. Dodał, że jest to dobra reklama i decyzja 

Zarządu Powiatu, iż taką skuteczną osobę na ta funkcje powołał.  

 

Radny Krzysztof Ambroziak poruszył sprawę związaną z regionalnym instrumentem 

terytorialnym i poprosił o przybliżenie sprawy. 
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Starosta Marek Ścisłowski poinformował, że regionalny instrument terytorialny  

w dalszym ciągu funkcjonuje i że będąc na rozmowach z Marszalkiem Adamem 

Struzikiem i Wicemarszałkiem Leszkiem Ruszczykiem była poruszana tematyka tej 

sprawy. Dodał, że w ramach tego instrumentu powiat grójecki ma możliwość 

pozyskania środków finansowych, natomiast termin składania wniosków jest 

wyznaczony na trzeci kwartał roku bieżącego.  

 

Ad. 6 

Ocena Zasobów Pomocy Społecznej za rok 2014 – sprawozdanie Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Grójcu. 

 

Starosta Marek Ścisłowski wystąpił z wnioskiem formalnym o zdjęcie z porządku obrad 

pkt. 6 ze względu na brak opinii Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej, Spraw 

Socjalnym i Przeciwdziałania Bezrobociu.  

 

Wobec powyższego przystąpiono do głosowania nad zgłoszonym wnioskiem 

formalnym. Głosowało 18 radnych. Wniosek formalny został przyjęty większością 

głosów 14 głosów „za”, przy 4 głosach „wstrzymujących się”. 

 

Ad. 7  

Zapoznanie się ze szczegółowymi sprawozdaniami Zarządu Powiatu: 

 

Ad. 7.1 

Sprawozdanie o wykonaniu budżetu powiatu w 2014 r. Szczegółowe dane zawiera  

załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu poprosił o zgłaszanie pytań. Pytań do sprawozdania 

nie zgłoszono.  

 

Ad. 7.2 

Sprawozdanie finansowe składające się z bilansów jednostek budżetowych, 

rachunków zysków i strat oraz zestawieniem zmian w funduszu jednostek. 

Szczegółowe dane zawiera załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
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Przewodniczący Rady Powiatu poprosił o zgłaszanie pytań. Pytań do sprawozdania 

nie zgłoszono.  

 

Ad. 7.3 

Informacja o stanie mienia komunalnego. Szczegółowe dane zawiera załącznik nr 5 

do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu poprosił o zgłaszanie pytań. Pytań do sprawozdania 

nie zgłoszono.  

 

Ad. 7.4 

Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu, o którym mowa  

w pkt. 7.2 odczytał Starosta Marek Ścisłowski. Opinia RIO stanowi załącznik  

nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 7.5 

Informację o trybie i sposobie udzielania zamówień publicznych w 2014 r. 

Szczegółowe dane zawiera załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu poprosił o zgłaszanie pytań. Pytań do sprawozdania 

nie zgłoszono. 

 

Ad. 7.6 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Grójeckiego w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia 

sprawozdania Zarządu Powiatu z wykonania budżetu i sprawozdania finansowego za 

2014 r.  odczytał Przewodniczący Rady Powiatu Władysław Kumorek. Projekt Uchwały 

stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Głosowało 

19 radnych w głosowaniu jawnym. Uchwała Nr X/49/2015 została przyjęta większością 

głosów 17 głosów „za” przy 2 głosach „przeciw”. 

 

Ad. 7.7 
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Wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Grójeckiego z dnia 2 czerwca 2015 r.  

w sprawie udzielenia absolutorium dla Zarządu Powiatu przedstawił Przewodniczący 

Komisji Rewizyjnej Dariusz Piątkowski. Wniosek stanowi załącznik nr 9 do niniejszego 

protokołu 

 

Ad. 7.8 

Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym wniosku Komisji Rewizyjnej  

w sprawie udzielenia absolutorium dla Zarządu Powiatu odczytał Przewodniczący 

Rady Powiatu Władysław Kumorek. Opinia RIO stanowi załącznik nr 10 do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad. 7.9 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Grójeckiego w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu 

Grójeckiego absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2014 r. odczytał 

Przewodniczący Rady Powiatu Władysław Kumorek. Projekt Uchwały stanowi 

załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Głosowało 

20 radnych w głosowaniu jawnym. Uchwała Nr X/50/2015 została przyjęta większością 

głosów 18 głosów „za” przy 2 głosach „przeciw”. 

 

Starosta Marek Ścisłowski w kilku słowach podziękował radnym za wynik głosowania. 

 

Ad. 8 

Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach: 

 

Ad. 8.1 

Zatwierdzenie sprawozdania finansowego SPZOZ w Nowym Mieście za 2014 r. 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Władysław Kumorek (zał. nr 12) 

Przewodniczący Rady poprosił o opinię komisji. 

 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej, Sprawa Socjalnych  

i Przeciwdziałania Bezrobociu Anna Steczkowska poinformowała, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady spytał o uwagi. Uwag nie zgłoszono. Wobec powyższego 

poddał projekt uchwały pod głosowanie. W głosowaniu brało udział 18 radnych. 

Uchwała Nr X/51/2015 została przyjęta jednogłośnie, 18 głosów „za”. 

 

Ad. 8.2 

Przekazanie Gminie Nowe Miasto nad/Pilicą do realizacji zadania własnego Powiatu 

Grójeckiego, polegającego na prowadzeniu Liceum Ogólnokształcącego w Nowym 

Mieście n/Pilicą. Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Władysław 

Kumorek (zał. nr 13) 

 

Przewodniczący Rady poprosił o opinię komisji. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Turystyki i Sportu Barbara Kowalska 

poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady spytał o uwagi. Uwag nie zgłoszono. Wobec powyższego 

poddał projekt uchwały pod głosowanie. W głosowaniu brało udział 19 radnych. 

Uchwała Nr X/52/2015 została przyjęta jednogłośnie, 19 głosów „za”. 

 

Starosta Marek Ścisłowski podziękował za przyjęcie uchwały i korzystając z okazji, że 

w posiedzeniu uczestniczy Burmistrz Nowego Miasta podziękował również  

p. Mariuszowi Dziubie za osiągnięcie wspólnego porozumienie i zrozumienie potrzeb 

lokalnych. 

 

Burmistrz Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą Mariusz Dziuba w kilku słowach 

odniósł się do podjętej uchwały w sprawie przekazania Gminie Nowe Miasto nad/Pilicą 

do realizacji zadania własnego Powiatu Grójeckiego, polegającego na prowadzeniu 

Liceum Ogólnokształcącego w Nowym Mieście n/Pilicą. 

 

Ad. 8.3 

Zawarcie porozumienia z Miastem Zielona Góra dotyczącego przejęcia niektórych 

zadań Powiatu Grójeckiego w zakresie edukacji publicznej. Projekt uchwały 

przedstawił Przewodniczący Rady Władysław Kumorek (zał. nr 14) 
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Przewodniczący Rady poprosił o opinię komisji. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Turystyki i Sportu Barbara Kowalska 

poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady spytał o uwagi.  

 

Radny Maciej Dobrzyński spytał o warunki finansowe przejęcia niektórych zadań 

Powiatu Grójeckiego w zakresie edukacji publicznej i o ilość uczniów objętych tym 

działaniem. 

 

Starosta Marek Ścisłowski poinformował, że kształcenie obejmować będzie dwóch 

uczniów, a jednostkowy koszt kształcenia ucznia od 1 września 2015 r. wynosi 

czterysta złotych. 

 

Uwag więcej nie zgłoszono. Wobec powyższego poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. W głosowaniu brało udział 19 radnych. Uchwała Nr X/53/2015 została 

przyjęta jednogłośnie, 19 głosów „za”. 

 

Ad. 8.4 

Przyjęcie „Powiatowego Programu Opieki nad Zabytkami dla Powiatu Grójeckiego na 

lata 2015-2018”. Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Władysław 

Kumorek (zał. nr 15) 

Przewodniczący Rady poprosił o opinię komisji. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Turystyki i Sportu Barbara Kowalska 

poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Europejskiej i Promocji Powiatu Piotr Bączek 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady spytał o uwagi. Uwag nie zgłoszono. Wobec powyższego 

poddał projekt uchwały pod głosowanie. W głosowaniu brało udział 18 radnych. 

Uchwała Nr X/54/2015 została przyjęta jednogłośnie, 18 głosów „za”. 

 

Ad. 8.5 

Apel o poprawę, jakości obsługi interesantów w Kasie Rolniczego Ubezpieczenia 

Społecznego w Grójcu. Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił 

Przewodniczący Rady Władysław Kumorek (zał. nr 16) 

 

Przewodniczący Rady spytał o uwagi. Uwag nie zgłoszono. Wobec powyższego 

poddał projekt uchwały pod głosowanie. W głosowaniu brało udział 18 radnych. 

Uchwała Nr X/55/2015 została przyjęta jednogłośnie, 18 głosów „za”. 

 

Ad. 9 

Zapoznanie się z informacjami w sprawie: 

 

Ad. 9.1  

Realizacji inwestycji pod nazwą „Rewitalizacja zespołu pałacowo - parkowego  

w Warce” 

 

Starosta Marek Ścisłowski poinformował o wizycie w dniu 25 czerwca br. na terenie 

budowy i o zakończeniu prac. Oznajmił, że na daną chwilę są prowadzone prace 

porządkowe elementów przygotowywanych do odbioru. Dodał, o wizycie komisji 

powołanej do odbioru prac i o tym, że większych uwag, co do postępu prac nie widać, 

jednakże oznajmił, że jest jeden problem dotyczący digitalizacji zbiorów. Poinformował, 

o przetargu na digitalizacje zbiorów i o podpisaniu umowy na wykonanie robót 

dodatkowych ze względu na uzgodnienia z wykonawcą o konieczności wykonania tych 

robót. Dodał, że termin odbioru robót zaplanowany jest na 30 czerwca br., natomiast 

digitalizacja zbiorów zaplanowana jest na 30 września br. i jednocześnie jest to termin 

ostatecznego rozliczenia inwestycji.   

 

Radny Janusz Gaweł poinformował o powołaniu do komisji zajmującej się odbiorem 

prac CEM w Warce i potwierdził słowa starosty Marka Ścisłowskiego odnośnie 

poprawnego wybudowania budynku i konieczności uporządkowania terenu wokół 
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budynku. Oznajmił, że wiele robót na zewnątrz i wewnątrz budynku wymaga 

wykończenia i dopracowania (np. poprzez brak osprzętowania elektrycznego itp.). 

Poinformował o zaniżeniu budynku do drogi prowadzącej do pałacu w związku  

z powyższym następuje podciekanie wód opadowych, które zbierają się przed 

wejściem do budynku. Odniósł się także do elewacji budynku  

i do zalewania narożnika budynku z przyczyn rosnących tam drzew. Poruszył także 

sprawę źle zamontowanych lamp oświetlających elewacje zewnętrzną. Poinformował 

o dość dużej krytyce dla wykonawcy, który dopiero teraz zauważył usterki na budynku, 

czego nie zauważył przez cały okres budowy. Poinformował o fakcie odbioru budynku 

przez służby pożarnicze i o spełnieniu wymogów przeciwpożarowych. Oznajmił także 

o wizytacji na budowie nadzoru budowlanego, który miał pewne zastrzeżenia i nie 

wydał pozwolenia na użytkowanie, ze względu na brak dokumentów z Urzędu Nadzoru 

Technicznego. Oznajmił, że budynek spełnia swoje wymogi i o fakcie popełnienia 

błędów na etapie projektowania. Dodał, że po odbiorze 30 czerwca br. nastąpi 

rozliczenie inwestycji.  

 

Radny Maciej Dobrzyński pytanie skierował pod adresem radcy prawnego Mariana 

Seweryna odnośnie podpisanego aneksu do umowy zasadniczej i spytał radcę 

prawnego o zapoznanie się z tym aneksem. 

 

Radca Prawny Marian Seweryn na zadane pytanie odpowiedział, że na chwile obecną 

nie przypomina sobie tej sprawy, argumentując, że opiniuje bardzo duża ilość umów. 

 

Radny Maciej Dobrzyński abstrahując od zapisów, które się znalazły w aneksie do 

umowy odniósł się do umowy zasadniczej i warunków przetargu na dokończenie CEM 

w Warce, które nie przewidywały, żadnego aneksowania umowy. W związku z tym 

zadał pytanie czy powiat nie narażony jest w tym momencie na sankcje ze strony 

organów nadzorujących oraz czy do umowy ryczałtowej, podstawowej, jaka została 

zawarta z wykonawcą można było to w ten sposób aneksować.  

 

Radca Prawny Marian Seweryn na zadanie pytanie odpowiedział, że inwestycją tą 

zajmuje się Z-ca Naczelnika Wydziału Finansowego, który lepiej by mógł się odnieść 

do tej sprawy. 
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Radny Maciej Dobrzyński spytał Starosty Marka Ścisłowskiego o dysponowaniu taką 

opinią przez kogoś przedstawioną czy rzeczywiście nie naraża powiat na dodatkowe 

obciążenia.  Dodał, że z jego informacji wynika, że w przypadku aneksowania umowy, 

która nie była przewidziana do aneksowania, grozi kara dziesięcioprocentowa w skali 

inwestycji. Następnie poinformował o posiadanej opinii na ten temat.  

 

Starosta Marek Ścisłowski odnosząc się do słów przedmówcy, oznajmił, że trzeba 

wziąć pod uwagę sytuacje, w której powiat się obecnie znajduje. Poinformował, że jest 

dość krótki termin na wykonanie zadania zgodnie z tym, czego oczekuje Urząd 

Marszałkowski. Oznajmił, że nawet w przypadku wystąpienia kary 

dziesięcioprocentowej wartości umowy to nie jest to równoznaczne ze środkami, które 

w całości przepadną z Urzędu Marszałkowskiego w przypadku nie dotrzymania 

terminu. Poinformował, o tym, że znalazł się w takiej sytuacji, w której był zmuszony 

podpisać umowę. Kolejno przywołał fakt, że w pierwszych negocjacjach dotyczących 

robót dodatkowych radny Maciej Dobrzyński brał udział i wtedy były prowadzone 

rozmowy o kwotach opiewających na 500.000,00 zł. Podkreślił, że udało się 

wynegocjować niższą kwotę o wartości 250.000,00 zł. Oznajmił, że z pełną 

świadomością tą umowę podpisał, nie mając większej możliwości manewru ze 

względu na krótki czas realizacji wykonania robót.  

 

Radny Maciej Dobrzyński kolejno poruszył sprawę aneksu do umowy na roboty 

uzupełniające dotyczące prac, które zostały wykonane. Oznajmił, że szczegółowo zna 

sytuacje, a następnie poinformował o przygotowanym sprawozdaniu dotyczącym 

omawianego aneksu na roboty uzupełniające. Dodał, że z posiadanych przez niego 

ekspertyz wynika, że podpisanie tej umowy jest naruszeniem prawa. Kolejno spytał 

Starostę Grójeckiego, na jakiej podstawie były przez niego podejmowane decyzje 

dotyczące zakresu prac, które zostały w umowie ujęte. Podkreślił, że jak wskazują 

oceny inspektorów nadzoru kilka z nich nie kwalifikowały się do zaakceptowania, jako 

roboty dodatkowe/uzupełniające, po czym przybliżył kilka przykładów o tym 

świadczących. Następnie dodał, że została pominięta analiza, co do zasadności 

podejmowania tych decyzji i że w dużej części kwota 254.000,00 zł jest 

nieuzasadnionym roszczeniem wykonawczym i została poniesiona bezzasadnie. 

Zwrócił także uwagę na fakt umowy ryczałtowej, która zarówno w ogłoszeniu  

o przetargu, ani w SIWZ nie przewidywała aneksowania robót dodatkowych i że 
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ewidentnie nastąpiło naruszenie prawa pod tym kątem. Odniósł się do radnych  

i oznajmił, że wszyscy powinni zastanowić się, w jaki sposób zareagować na te 

nieprawidłowości. Podkreślił, duże prawdopodobieństwo narażenia powiatu na wydatki 

związane z wcześniej omawianymi karami. Reasumując oznajmił, że przedstawione 

przez radnego informacje poddaje pod rozwagę wszystkim radnym, a następnie 

przekazał przewodniczącemu rady oraz przewodniczącym klubów radnych dokumenty 

związane z tą sprawą oraz odniósł się do Starosty Marka Ścisłowskiego z zapytaniem, 

dlaczego nie były prowadzone konsultacje i szczegółowe analizy podjętych wydatków.  

 

Starosta Marek Ścisłowski w odpowiedzi na zadane pytanie oznajmił, że nadzór nad 

realizacją tego zadania sprawował do 11 maja br. p. Maciej Dobrzyński, jako były 

wicestarosta, który zgłaszał wnioski o konieczność wykonania robót dodatkowych. 

Poinformował, że pierwsze składane wnioski, uzgodniono z inwestorem na wniosek 

inwestora i że wtedy kwota wydatków opiewała na kwotę 500.000,00 zł. Poinformował 

o prowadzonych negocjacjach z inwestorami w sprawie najkorzystniejszych 

warunków, na jakie niektóre roboty dodatkowe muszą być wykonane tylko pod kątem 

odbioru tej inwestycji. Nie było prowadzonych analiz robót dodatkowych uzgodnionych  

z inwestorem, które nie miały wpływu na odbiór. Podkreślił, że Zarząd Powiatu 

wykonywał wszystko zgodnie z prawem i o działaniach podejmowanych pod wpływem 

upływającego czasu.  

 

Radny Janusz Gaweł ponownie powrócił do tematu poruszanego przez radnego na 

jednych z pierwszych posiedzeń sesji Rady Powiatu odnośnie konieczności przyjęcia 

do Starostwa osobę z uprawnieniami budowlanymi koordynującego budowę inwestycji 

w Warce z ramienia Starostwa.  

 

Starosta Marek Ścisłowski oznajmił, że zgadza się z wypowiedzią radnego Janusza 

Gawła, oznajmił natomiast, że trzeba wziąć pod uwagę fakt przejęcia zadania  

w momencie końcowym.  

 

Radny Maciej Dobrzyński poinformował, że problem jest w tym, że wydano 250.000,00 

zł bez żadnych konsultacji. Kolejno poprosił o udostepnienie dokumentu świadczącego 

o tym, że akceptował (poprzez podpisanie) wydanie pieniędzy na ten cel.  
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Radny Janusz Gaweł odniósł się do umowy, w której według niego jest zawarta 

klauzula o kwocie należytego wykonania umowy.  

 

Radny Piotr Bączek zadał pytanie odnośnie roku powstania projektu na rewitalizacje 

CEM w Warce i dlaczego nikt nie zwrócił uwagę na te nieprawidłowości.  

 

Radny Janusz Gaweł oznajmił, że on należy do komisji odbiorowej i że komisja ta 

stwierdza fakty.  

 

Starosta Marek Ścisłowski poinformował, aby wszelkie zapytania kierować za 

pośrednictwem pisma.  

 

Radny Maciej Dobrzyński po raz kolejny odniósł się do dość frywolnego podchodzenia 

do sytuacji i bezrefleksyjnego wydatkowania środków poniesionych na tą inwestycję. 

Dodał, że uważa, że reakcja w postaci dyskusji odbytej na tym posiedzeniu nie 

powinna być reakcją końcową.  

 

Starosta Marek Ścisłowski odniósł się do pięcioletniej gwarancji, jeżeli wykonawca 

uległ zmianie. W związku z tym poprosił radnego o sprawdzenie terminu dotyczącego 

gwarancji. 

 

Radny Zygmunt Merski poinformował, że nie uważa, że powinno się rozszerzać 

zakresu budowy o sale multimedialną w danej chwili ze względu na możliwość 

wykonania tego zadania w późniejszym czasie. Podkreślił, fakt utracenia dużej ilości 

pieniędzy i że inwestycja dotycząca sali multimedialnej mogła być w następnym etapie.  

 

Radny Maciej Dobrzyński poinformował, że sprawa z salą multimedialną już jest 

nieaktualna ze względu na brak możliwości dokonania w tym zakresie jakichkolwiek 

poczynań. Dodał, że sala nie jest skończona i nie przystosowana do wykorzystywania 

jej np. do projekcji filmów itp. Ponownie powrócił do tematu przestudiowania raportu 

przedstawionego przez radnego. 

2.35 

Ad. 9.2 - Ad. 9.4 
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Komunikaty przedstawiła przewodnicząca komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej, 

Spraw Socjalnych i Przeciwdziałania Bezrobociu p. Anna Steczkowska. (zał. nr 17-18) 

 

Radny Maciej Dobrzyński spytał czy sytuacja w szpitalu w Grójcu jest w jakiś sposób 

uzdrawiana i czy są prowadzone prace polegające na restrukturyzacji, modernizacji 

oraz czy są podejmowane próby zbilansowania tej jednostki. Kolejno odniósł się do 

otrzymanego programu naprawczego stworzonego przez prezesa PCM w Grójcu  

z zapytaniem o ocenę tego programu przez Starostę Marka Ścislowskiego.  

 

Starosta Marek Ścisłowski poinformował o posiedzeniu rady nadzorczej PCM w Grojcu 

zaplanowanym na dzień 27 czerwca br., na które zaprosił wszystkich radnych. 

Oznajmił, że jedyną formą uratowania tego szpitala jest dokapitalizowanie placówki. 

Poinformował o prowadzonych rozmowach z Bankiem Gospodarstwa Krajowego na 

udzielenie kredytu o możliwie niskim oprocentowaniu. Dodał, że aby móc to 

zrealizować trzeba spełnić określone warunki m.in. program naprawczy, który ma 

zostać stworzony do 20 lipca br. W przypadku zaakceptowaniu programu przez bank, 

jest możliwość pozyskania kredytu na uruchomienie środków na funkcjonowanie 

szpitala i odzyskanie płynności finansowej.  

 

Radny Maciej Dobrzyński spytał, kto będzie przygotowywał program naprawczy, który 

ma powstać do 20 lipca br. i o koszty finansowe takiego programu. Kolejno spytał, kto 

przygotowywał program naprawczy otrzymany do tej pory.  

 

Starosta Marek Ścisłowski poinformował, że program naprawczy wykona firma  

o koszcie około jedenastu tysięcy złotych, na zlecenie szpitala. Następnie 

poinformował, że o szczegóły związane z poprzednim programem naprawczym należy 

pytać prezesa szpitala.  

 

Radny Maciej Dobrzyński poprosił o dopuszczenie do głosu przedstawicieli PCM  

w Grójcu. 

 

Radny Krzysztof Fiks spytał o sumę możliwości zaciągnięcia kredytu. 
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Starosta Marek Ścisłowski oznajmił, że możliwości poręczenia kredytu przez 

Starostwo na dzień odbywającego się posiedzenia opiewają na sumę do sześciu 

milionów złotych.  

 

Przedstawiciel Związków Zawodowych p. Walid Tennou po krótce przedstawił sytuację 

finansową szpitala w Grójcu. 

 

Przewodniczący Rady poinformował o niepokojącym fakcie związanym z wysokimi 

pensjami na stanowiskach kierowniczych szpitala. Oznajmił, że pierwszą decyzją, jaką 

należałoby podjąć przez osobę, która chciałaby usprawnić ten szpital to mocna 

redukcja wszystkich pensji oprócz pielęgniarek i pracowników najniższego szczebla. 

 

Radna Anna Steczkowska odniosła się do radnego Macieja Dobrzyńskiego i do faktu 

nadzorowania szpitalami do 11 maja br. Oznajmiła, że szpital Nowym Mieście nad 

Pilicą również nie doczekał się programu naprawczego, chociaż powołany przez 

radnego dyrektor pełnił obowiązki przez dwa miesiące.  

 

Radny Maciej Dobrzyński oznajmił, że to dzięki jego inicjatywie rada nadzorcza 

przedstawiła sytuacje w szpitalu. Opracowała wstępny raport, który następnie 

przedstawiła. Poinformował, że sytuacja była na tyle trudna, że z radnego inicjatywy 

został nie powołany ponownie prezes. Dodał, że zaproponował rozwiązanie bardzo 

proste, mało ryzykowne i oznajmił, że w tej chwili, jest pewien, że dałoby odpowiedź 

na wszystkie pytania, które w danej chwili padają. Oznajmił, że firma p. 

Woźniakowskiego zadziałała by jak audytor ze względu na pochodzenie zewnętrzne. 

Podkreślił, że rozwiązanie to było mało ryzykowne, nie wiążące się z wydatkami, jakie 

zostały poniesione na kolejne władze szpitala i ich doradców, aczkolwiek nie zostało 

dopuszczone do realizacji przez Zarząd Powiatu. Dodał, że w momencie odrzucenia 

proponowanej przez niego propozycji poprosił o zdjęcie z zakresu obowiązków spraw 

dotyczących szpitala w Grójcu i że wówczas tą sprawą zajął się Starosta Marek 

Ścisłowski. Odnosząc się do szpitala w Nowym Mieście oznajmił, że p. Zygmunt 

Warzecha, który został powołany z jego rekomendacji nie posiadał wystarczającej 

ilości czasu, aby w odpowiedni sposób zacząć działać. Dodając, że audyt, który miał 

być prowadzony 1 maja br. został odwołany. Reasumując poprosił o nie mylenie faktów  

i bycie obiektywnym w tej analizie sytuacji.   
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Starosta Marek Ścisłowski sprostowując poinformował, że p. Woźniakowski nie miał 

być oddelegowany na trzy miesiące społecznie, tylko za określoną sumę, opiewającą 

na kwotę większą niż obecnie zarabiający prezes.   

 

Radny Krzysztof Ambroziak poinformował, że po wysłuchaniu przedstawionego 

komunikatu wysuwają się wnioski o szybką reakcje Zarządu Powiatu w stosunku do 

obu szpitali. Dodał, że informacje od członków rady nadzorczej wskazując, że  

w pierwszym kwartale danego roku, zadłużenie szpitala w Grójcu zwiększyło się  

o 1 mln złotych. Kolejno odniósł się do jednej z ostatnich sesji Rady Powiatu IV kadencji  

i przyjęcia z dużym zadowoleniem akceptacji uczestniczenia szpitala w ramach 

projektu norweskiego, które na dzień dzisiejszy jest dużym zagrożeniem nie 

otrzymania refundacji na ten cel, oraz brakiem możliwości rozliczenia finansowego  

tych programów. 

 

Starosta Marek Ścisłowski zapewnił, że Zarząd Powiatu dokona wszystkiego, aby 

program norweski został zrealizowany i na najbliższym posiedzeniu sesji Rady 

Powiatu zostaną przedstawione konkretne propozycje rozwiązania problemów  

w szpitalu w Grójcu.  

 

Radny Wojciech Wojtczak zwrócił się do radnego Macieja Dobrzyńskiego o nie 

poruszaniu po raz kolejny sprawy związanej z p. Woźniakowskim ze względu na 

wielokrotne powtarzanie sprawy na posiedzeniach Sesji Rady Powiatu. Dodał, że  

p. Woźniakowski jest osobą niewiarygodną, która nie sprawdza się nawet, jako członek 

rady nadzorczej. Oznajmił, że osobiście będzie raczej wnioskował, żeby została 

dokonana zmiana dotycząca osoby p. Artura Woźniakowskiego.  

 

Ad. 9.3  

Radny Piotr Bączek poinformował, że poprosił o informację związaną z realizacją 

modernizacji drogi powiatowej Wola Chynowska – Konary –  Podgórzyce ze względu 

na uwagi mieszkańców na temat realizacji tej inwestycji. Dodał, że przekazywał uwagi 

do tej sprawy podczas posiedzeń komisji Transportu Zbiorowego i Dróg Publicznych 

oraz podczas posiedzenia Zarządu Powiatu, jak również na terenie budowy. Spytał 

czy od tego momentu zaszły jakieś okoliczności w realizacji oraz czy zostały wdrożone 
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zgłaszane propozycje zmian. Oznajmił, że widzi potrzebę konieczności spotkania  

Zarządu Powiatu z mieszkańcami Konar i Podgórzyc w celu przedstawienia stanu 

robót i wniosków wynikających z tych uwag. 

 

Radny Stanisław Sitarek poprosił o możliwość przedstawienia komunikatu Nr 1 

dotyczący inwestycji modernizacji drogi powiatowej Wola Chynowska – Konary –  

Podgórzyce. Po czym odczytał komunikat. (zał. nr 19) 

 

Radny Janusz Gaweł poinformował o uszkodzeniu geowłókniny, która nie nadaje się 

do ponownego użycia. Spytał o stanowisko w tej sprawie inspektora nadzoru bądź 

projektanta inwestycji. 

 

Radny Stanisław Sitarek poinformował, że na posiedzeniu komisji uczestniczył 

zarówno wykonawca jak i inspektor nadzoru, którzy zapewniali, że geowłóknina będzie 

wymieniona. Oznajmił, że na komisji został stworzony komunikat, aby Zarząd Powiatu 

przedstawił to, co zostało zrobione i poprawione w tym kierunku.  

 

Radny Wojciech Wojtczak poinformował o spotkaniu zaplanowanym na dzień 1 lipca 

br. w msc. Podgórzyce, na którym zostaną dokonane oględziny inwestycji. Następnie 

po krótce przybliżył stan prac dot. modernizacji drogi powiatowej Wola Chynowska – 

Konary –  Podgórzyce. 

 

Starosta Marek Ścisłowski oznajmił, że wszystkie uwagi mieszkańców jak i wszystkich 

zainteresowanych w sprawie budowy drogi powiatowej Wola Chynowska – Konary –  

Podgórzyce zostały uwzględnione. W przypadku wystąpienia możliwości 

przeprojektowania odcinka drogi w miejscach o szerokości czterech metrów  

i w ramach robót dodatkowych pas drogi w Podgórzycach zostanie wykonany we 

własnym zakresie.  

 

Radny Piotr Bączek dodał o braku prowadzenia właściwego nadzór nad omawianą 

inwestycją ze strony Powiatowego Zarządu Dróg w Grójcu, który by wszystkie 

postulaty realizował na bieżąco.  

 

Radny Krzysztof Ambroziak spytał o koszty dodatkowe tej inwestycji.  
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Starosta Marek Ścisłowski oznajmił, że jeszcze nie znane są koszty dodatkowe. 

Wyjaśnił, że na dzień posiedzenia pełniącym obowiązki dyrektora PZD w Grójcu jest 

Adrian Jachoski i Zarząd Powiatu zastanawia się nad dokonaniem zmiany na 

stanowisku dyrektora PZD w Grójcu.  

 

Radny Krzysztof Fiks spytał o drogę powiatową planowaną do realizacji na terenie 

gminy Błędów oraz zapytał o sprawę drogi powiatowej w msc. Dziunin gmina 

Mogielnica. 

 

Ad. 9.5 

Radny Stanisław Sitarek przedstawił komunikat nr 2 i 3 z Komisji Transportu 

Zbiorowego i Dróg Publicznych. (zał. nr 20) 

 

Starosta Marek Ścisłowski odpowiadając na komunikat nr 3 poinformował, że  

w składzie komisji konkursowej jest radny Ireneusz Szymczak, który jest także 

członkiem komisji, przy czym warunek zostaje spełniony. Dodał, że przy kolejnym 

konkursie możliwe, że skład komisji konkursowej ulegnie zmianie i zostanie 

poszerzony o większą ilość członków Komisji Transportu Zbiorowego i Dróg 

Publicznych. Odnosząc się do komunikatu nr 2 dotyczącego przebudowy zatoczki 

parkingowej przy ul. Armii Krajowej w Mogielnicy, poprosił, aby opierać się na 

wnioskach, a nie na zobowiązaniu Zarządu Powiatu, który realizuje budżet. 

Poinformował, także o nie podpisaniu porozumienia z gminą Mogielnica na 

współfinansowanie drogi w msc. Dziunin. Dodał, że rzekomo jest to uzależnione od 

podpisania porozumienia w sprawie przekazania środków na budowę zatoczki. 

Następnie zwrócił się do radnego Mariana Górskiego z zapytaniem czy w poprzednich 

latach, kiedy była współpraca z gminami na zasadzie 50% na 50% dofinansowania to 

uwarunkowane to było wykonaniem innych zadań niż konkretnych dróg. 

 

Radny Marian Górski poinformował, o braku takich warunków i że tylko Zarząd Powiatu 

ustosunkowywał się pozytywnie do wniosków stawiając swój warunek, że nie może to 

być kosztem zaniedbania porozumienia z poszczególnymi miastami.  
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Burmistrz Miasta i Gminy Mogielnica Sławomir Chmielewski odnosząc się do tematu 

przedstawił swoje stanowisko odnośnie realizacji obu zadań. Kolejno odniósł się do 

decyzji wydanej przez Starostwo Powiatowe w Grójcu dotyczącej pozwolenia na 

budowę drogi gminnej w Brzostowcu gm. Mogielnica. Oznajmił, że do Starostwa 

Powiatowego w Grójcu należy przeprowadzenie negocjacji miedzy gminą  

a nadleśnictwem i ustalenie wysokości odszkodowania, co do dnia 26 czerwca br. nie 

miało miejsca. (zał. nr 21) 

 

Starosta Marek Ścisłowski oznajmił, że droga w msc. Dziunin jest jedną z najbardziej 

zniszczonych dróg na terenie gminy Mogielnica. Dodał, że Burmistrz Miasta i Gminy 

Mogielnica informował o zainteresowaniu współfinansowaniem tej drogi (połowa 

odcinka). Oznajmił, że w ramach tego zadania Starostwo zobowiązało się, że  

w ramach własnych środków wykona przepusty potrzebne do odtworzenia i na 

określonych odcinkach wykona rowy odwadniające. Poinformował, że czynności te 

zostały wykonane i że nie było rozmów na temat warunku współfinansowania. 

Warunek budowy zatoczki przy ul. Armii Krajowej wraz z przebudową drogi pojawił się 

w miesiącu marzec-kwiecień, kiedy to w budżecie powiatu nie było środków na 

inwestycje związaną z budową zatoczki. Dodał o braku informacji ze strony Burmistrza 

Mogielnicy na temat zwężenia ulicy Armii Krajowej oraz przesunięcie rowu 

odwadniającego. Zadeklarował chęć wykonania drogi w msc. Dziunin nie na innych 

zasadach niż do tej pory Starostwo Powiatowe w Grójcu współpracowało z gminami. 

Dodał, że z wyjaśnień Skarbnika Powiatu nie ma najmniejszego problemu, żeby 

pieniądze z utrzymania ulic przenieść na wykonanie zatoczki i w ramach wsparcia 

finansowego przekazać na starostwo, a następnie zatoczka zostanie wykonana, ale 

pod warunkiem zawężenie pasa jezdni ul. Armii Krajowej o 30 cm. Następnie odniósł 

się do sprawy związanej z decyzją o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej 

polegającej na budowie drogi gminnej w Brzostowcu i poinformował o wystosowanym 

piśmie o możliwości przeprowadzenia negocjacji i bezpłatnego przekazania terenu pod 

drogę. Dodał, że nie zna wyników negocjacji i że postanowił zlecić wycenę, a następnie 

zostanie zaproponowana Burmistrzowi wypłata odszkodowania na rzecz nadleśnictwa 

na kwotę ustaloną przez biegłego rzeczoznawcę majątkowego.  
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Radny Wojciech Wojtczak oznajmił o propozycji skierowanej do Burmistrza Mogielnicy 

o wykonanie parkingu na działce należącej do wspólnoty i o ewentualnych 

niebezpieczeństwach związanych z budową omawianej zatoczki.  

 

Po dyskusji na temat budowy zatoczki parkingowej przy ul. Armii Krajowej w gminie 

Mogielnica radny Janusz Gaweł wystąpił z wnioskiem, aby sprawą zajęła się Komisja 

Transportu Zbiorowego i Dróg Publicznych, która wypracowałaby stanowisko w tej 

sprawie i przedstawiła na najbliższym posiedzeniu sesji Rady Powiatu. 

 

Radny Stanisław Sitarek w imieniu klubu Nasze Czasy zawnioskował  

o pięciominutową przerwę.  

 

Przewodniczący Rady o godzinie 16.40 ogłosił kilkuminutową przerwę. 

 

Przewodniczący Rady o godzinie 16.55 wznowił posiedzenie obrad. 

 

Radny Krzysztof Ambroziak poinformował, że na skutek dyskusji związanej z budową 

zatoczki parkingowej w gminie Mogielnica w imieniu klubu Radnych Powiat Sprawny  

i Przyjazny oraz klubu Nasze Czasy złożył wniosek formalny o następującej treści: 

Rada Powiatu zobowiązuje Zarząd Powiatu do przeniesienia środków z utrzymania 

ulic powiatowych na inwestycje pod nazwą „budowa zatoczki przystankowej w ciągu 

ulicy Armii Krajowej w Mogielnicy”. Kolejno poprosił o przegłosowanie 

przedstawionego wniosku 

 

Przewodniczący Rady poddał wniosek pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 9 głosów „za”, przy 10 głosach „przeciw”. 

 

Posłanka na Sejm RP Małgorzata Woźniak odniosła się do sytuacji związanej  

z odbywającym się posiedzeniem sesji Rady Powiatu i istniejących problemów  

wyrażając swoją deklarację pomocy. 

 

Ad. 10 

Interpelacje i zapytania radnych.  
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Radny Krzysztof Ambroziak powrócił do sprawy związanej z wykonaniem odwodnienia 

wód w pasie drogi powiatowej Nr 1653 W Drwalew – Kukały w msc Drwalewice. 

Poinformował, że nałożone na Starostwo zobowiązanie sądowe nie zostaje wykonane 

i o procedurze dalszego postępowania w tej sprawie. W związku z powyższym poprosił 

o pilne zajęcie stanowiska w omawianej sprawie. Następnie odniósł się do tematu 

związanego z uprawą gruntów Gospodarstwa Sadowniczego w Nowej Wsi i spytał  

o dalszą procedurę w tej sprawie tj. podpisanie umowy na uprawienie gruntów.  

 

Starosta Marek Ścisłowski odniósł się do pierwszego pytania odnośnie odwodnienia 

wód w pasie drogi powiatowej Nr 1653 W Drwalew – Kukały w msc Drwalewice  

i poinformował, że na chwile obecną nie jest w stanie poinformować o toku realizacji 

tej sprawy. Dodał, że w przypadku okazania się, że po stronie Starostwa widnieje 

zaniechanie lub nieprawidłowości tej sprawy, to zostaną wyciągnięte odpowiednie 

konsekwencje wobec wszystkich osób, które dopuściły się tych nieprawidłowości.  

Natomiast o odpowiedź na pytanie dotyczące gruntów Gospodarstwa Sadowniczego 

w Nowej Wsi poprosił przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony 

Środowiska i Geodezji.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Michał Pruś poinformował, że kontynuacja tej sprawy 

poprzez dogłębne analizy nastąpi na kolejnym posiedzeniu komisji. Dodał, że w dniu 

posiedzenia był z wizytacją w terenie w Nowej Wsi i poinformował o usuniętych 

drzewach i że na dzień dzisiejszy istnieją oczekiwania na uprawę gruntów.   

 

Radny Krzysztof Ambroziak dodał, że czas związany z tą inwestycja jest bardzo ważny 

ze względu na późniejsze kontrole przeprowadzone przez Agencje Modernizacji  

i Restrukturyzacji Rolnictwa związane z dopłatami w tym zakresie. 

 

Radny Zygmunt Merski spytał o sytuacje związaną z realizacją projektów na tzw. 

„schetynówki” 

 

Starosta Marek Ścisłowski odpowiadając na pytanie przedmówcy poinformował  

o wpływających ofertach na wykonanie dokumentacji projektowych i o tym, że  

w zależności od ceny są plany zaproponowania wykonania tego zadania jednej firmie.  
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Radny Janusz Gaweł odniósł się licznych interwencji rodziców w sprawie samochodu 

przeznaczonego do transportu dzieci niepełnosprawnych uczęszczanych do Zespół 

Szkół Specjalnych filia w Nowej Wsi. Poinformował o złym stanie technicznym 

samochodu i o wielkości przebiegu wynoszącym 480 tys. km. Dodał, że kwota wydana 

na remont tego samochodu w roku bieżącym wyniosła 20.000,00 zł. Poinformował  

o rocznej kwocie otrzymywanego dochodu w wysokości 168.000,00 zł z tytułu 

transportu dzieci niepełnosprawnych i o możliwości zakupu tego typu samochodu  

z tych właśnie środków finansowych. Kolejno spytał czy istnieje możliwość zakupienia 

samochodu przeznaczonego do transportu dzieci niepełnosprawnych uczęszczanych 

do Zespół Szkół Specjalnych filia w Nowej Wsi w celu poprawy bezpieczeństwa dzieci.  

 

Starosta Marek Ścisłowski odpowiadając na zapytanie radnego Janusza Gawła 

poinformował, że Zarząd Powiatu na jednym z najbliższych swoich posiedzeń zajmie 

się tą sprawą, po czym radny otrzyma odpowiedź w tej sprawie. 

 

Radny Maciej Dobrzyński spytał o kwestie odzyskania VAT-u dot. projektu pt. 

Rewitalizacja zespołu pałacowo-parkowego w Warce. 

 

Starosta Marek Ścisłowski oznajmił, że na chwile obecną nie jest na zadane przez 

radnego pytanie odpowiedzieć. Dodał, że istnieją zapytania, na jaki cel mają być 

przeznaczone środki i w jakiej formie ma funkcjonować CEM, które w roku bieżącym 

zostanie oddane do użytkowania. 

 

Radny Maciej Dobrzyński poinformował o dacie wpłynięcia pisma i że do chwili obecnej 

brak ze strony Starosty wiedzy na temat treści tego pisma. Podkreślił także znaczenie 

odzyskania pieniędzy z VAT w jak najkrótszym czasie.  

Kolejno odniósł się do Radcy Prawnego Mariana Seweryna z pytaniem  

o funkcjonowanie Zarządu Powiatu w czteroosobowym składzie i poprosił  

o interpretacje stanu i ważności podejmowania decyzji przez Zarząd Powiatu  

i o ustosunkowanie się do przepisów prawa. 
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Radca Prawny Marian Seweryn poinformował, że terminy zostały dotrzymane i że 

Starosta Grójecki w terminie dokonał złożenia wniosku. Oznajmił, że Zarząd Powiatu 

posiada quorum i że może podejmować uchwały.   

 

Radny Janusz Karbowiak zadał pytanie o finansowanie przepustów na drodze 

powiatowej w msc Dziunin i o potrzebie uzyskania na takie remonty odpowiedniego 

pozwolenia. 

 

Starosta Marek Ścisłowski poinformował, że według uzyskanych informacji od 

Dyrektora PZD w Grójcu jest to odtworzenie przepustów wcześniej istniejących  

i roboty te wykonywane są w ramach naprany, a nie w ramach instalowania nowych 

przepustów i że nie wymagają odpowiednich do tego inwestycji pozwoleń. Dodał, że 

jeżeli został wprowadzony w błąd to zostaną wyciągnięte odpowiednie konsekwencje. 

 

Radny Maciej Dobrzyński poinformował, że oczekuje przeprosin za słowa skierowane 

pod jego adresem podczas tego posiedzenia. Poinformował, że wszystkie sprawy  

o których mówi, zainicjował jak również w tym sprawę odzyskania VAT-u, co miało 

miejsce w miesiącu styczeń br. Dodał, że opieszałość pozostałych członków zarządu 

doprowadziła do tej sytuacji oraz gdyby nie presja ze stron komisji poprzez komunikaty 

itp. to do dnia dzisiejszego sprawy byłaby nie rozstrzygnięte.  

 

Radny Krzysztof Fiks poruszył fakt wykonywania prac tj. przepusty na drodze w msc. 

Dziunin bez podpisania porozumienia z Gminą Mogielnica.  

 

Starosta Marek Ścisłowski w odpowiedzi na zapytanie radnego Krzysztofa Fiksa 

odpowiedział, że przepusty, które są wykonywane na drodze w msc. Dziunin są 

realizowane w ramach remontu i nie są objęte porozumieniem na odtworzenie 

nawierzchni.  

 

Radny Wojciech Wojtczak zwrócił się do radnego Macieja Dobrzyńskiego o to, że 

zarzuca, że Zarząd Powiatu nie wykonuje zadania odnośnie odzyskania VAT-u  

i poinformował o tym, że na ostatnim spotkaniu, w którym uczestniczył p. Artur 

Woźniakowski zostało ustalone przez wszystkich członków zarządu, że należy udać 

się do Urzędu w celu ustalenia czy VAT należy odzyskać, jako zwrot całości czy tylko 
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części dla powiatu grójeckiego. Dodał, że do dnia dzisiejszego nie miał miejsca wyjazd 

w tej sprawie, który miał być zorganizowany przez p. A. Woźniakowskiego.  

 

Starosta Marek Ścisłowski poinformował o umowie z p. Woźniakowskim i o tym, że 

jeżeli powiat grójecki przystąpi do odzyskiwania VAT-u, to siedem procent odzyskanej 

kwoty należeć będzie do p. Artura Woźniakowskiego. Dodał, że nie zna dokładnie 

warunków terminu możliwości przystąpienia do odzyskania VAT i poprosił żeby na 

chwile obecną nie mówić o konkretnej kwocie możliwej do odzyskania.  

 

Radny Stanisław Sitarek spytał o kwotę zakupu laptopów zakupionych na rzecz 

radnych Rady Powiatu Grójeckiego oraz czy prawdą jest fakt wpłynięcia faktury za 

szkolenie radnych do obsługi tych laptopów. Spytał także o to, w jakim trybie zostały 

one zakupione i jaki był ich koszt jednostkowy. Prośba radnego o pisemną odpowiedź 

w tej sprawie. Kolejno odniósł się do tematu dni wolnych w Starostwie Powiatowym  

w Grójcu będących następstwem odbioru dnia za święto przypadające w sobotę. 

Przypomniał, że Urząd, jakim jest Starostwo powinno służyć obywatelom i że ma 

nadzieje, że sytuacja ta się już nie powtórzy. Dodał, że na początku kadencji 

postulował, aby iść za przykładem pobliskich gmin w kwestii zmiany godzin pracy  

w jednym dniu w tygodniu. Następnie pytanie skierował do Starosty Marka 

Ścisłowskiego ile od początku panowania zostało zatrudnionych, a ile zwolnionych 

osób w Starostwie Powiatowym w Grójcu. 

 

Starosta Marek Ścisłowski odpowiadając na pytanie przedmówcy poinformował, że nie 

zatrudniono żadnej osoby, a z pięcioma osobami został rozwiązany stosunek pracy. 

Odnosząc się do kwestii dnia wolnego od pracy w Starostwie Powiatowym w Grójcu 

oznajmił, że uważa, że dopuszczalne jest rozwiązane, kiedy połowa pracowników 

jednak w tym dniu pracuje, a druga połowa wtedy ma wole i na odwrót. Dodał, że nie 

wszystkie wcześniejsze działania mógł podjąć w stosownym czasie i że w przypadku, 

kiedy kolejnym razem taka sytuacja będzie miała miejsce, Urząd będzie czynny.  

 

Radny Krzysztof Kaźmierczak spytał o wcześniej poruszaną sprawę dotyczącą 

realizacji modernizacji drogi na terenie gminy Błędów, planowaną, jako droga testowa.  
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Radny Wojciech Wojtczak poinformował, że wkrótce zostanie ogłoszony przetarg na 

wykonanie tej drogi. Dodał, że ze względu na opóźnienia spowodowane podjęciem 

uchwały Rady Gminy w Błędowie, przetarg należało przesunąć w czasie.   

 

Radny Krzysztof Kaźmierczak spytał czy droga ta już nie będzie drogą testową i czy 

będzie potraktowana, jako remont czy inwestycja. Dodał, że jest trochę zawiedziony  

i zaniepokojony tak długim okresem realizacji tego zadania.  

 

Starosta Marek Ścisłowski poinformował, że modernizacja drogi będzie polegała na 

odtworzeniu nawierzchni bitumicznej. Dodał, że ich celem było ogłoszenie wszystkich 

przetargów jednocześnie ze względu na nadzieje na uzyskanie większych 

oszczędność i że nie wszystko się daje zrealizować w ustalonym wcześniej czasie.  

 

Radny Krzysztof Fiks odniósł się do prac na drodze powiatowej od kierunku drogi 

wojewódzkiej 728 w kierunku na Ulów w gm. Nowe Miasto nad Pilicą. Poinformował, 

że prace te spowodowały jeszcze większe ubytki w nawierzchni niż były wcześniej. 

Podkreślił, aby w przyszłości nadzorować prace wykonywane za pomocą równiarki. 

 

Starosta Marek Ścisłowski oznajmił, że jeżeli była to droga powiatowa to wykonawca 

była osobą pracująca na zlecenie Powiatowego Zarządu Dróg w Grójcu i że trudno mu 

ocenić ze względu na brak wiedzy na temat wykonania tam prac. Dodał, że zdaje sobie 

sprawę, że sytuacje te mogą mieć miejsce ze względu na nieodpowiedni czas pracy 

równiarki. Oznajmił, że spyta o tą sytuacje dyrektora PZD w Grójcu.  

 

Radny Stanisław Sitarek spytał o ustosunkowanie się Zarządu Powiatu do wniosku 

Komisji Transportu Zbiorowego i Dróg Publicznych, aby pieniądze przeznaczone na 

określoną drogę w porozumieniu z gminą przeznaczyć na wykonanie drogi  

w większym zakresie. Spytał także, w jaki sposób został ogłoszony przetarg na drogę 

powiatową Błędów – Kozietuły. Zadał pytanie, co w przypadku nie podpisania umowy 

na drogę powiatową w msc. Dziunin.  

 

Starosta Marek Ścisłowski oznajmił, że oszczędności z przetargów były praktyczne, 

bo tą są konkretne kwoty, które zostały z przetargów i że to nie jest teoria. 

Poinformował, że sprawa była analizowana na posiedzeniu Zarządu Powiatu i 
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oszczędności z przetargów zostały przeznaczone na dokończenie odcinków dróg 

wyznaczonych do remontów. Dodał, że ma nadzieje, że porozumienie na 

modernizację drogi powiatowej w msc. Dziunin zostanie podpisane przez władze gm. 

Mogielnica. Poinformował o spotkaniu zaplanowanym z mieszkańcami sołectw z 

terenu gminy Mogielnica i o tematyce spotkania związanej z zasadnością powiązania 

tych dwóch inwestycji. Dodał, że ma nadzieje, że uda się Burmistrza Mogielnicy 

przekonać do tego, że warto spróbować tą drogę razem zrobić.  

 

Radny Krzysztof Fiks spytał czy został już ogłoszony przetarg na modernizacje drogi 

powiatowej w msc. Domaniewice w kierunku na Rzeczyce gm. Nowe Miasto i kiedy 

będzie gotowy do realizacji.  

 

Starosta Marek Ścisłowski poinformował, że przetarg został rozstrzygnięty  

i o występowaniu oszczędności z przetargu na tej drodze, które najprawdopodobniej 

zostaną przekazane na gminę Nowe Miasto nad Pilicą.   

 

Radny Krzysztof Fiks odniósł się do braku dyrektora PZD w Grójcu na posiedzeniu 

sesji Rady Powiatu, który mógłby udzielać odpowiedzi na pytania związane  

z tematyką drogową.  

 

Starosta Marek Ścisłowski odnosząc się do słów radnego Krzysztofa Fiksa oznajmił, 

że docierały do niego uwagi związane z uczestniczeniem w posiedzeniu sesji Rady 

Powiatu Naczelników Wydziałów. Poinformował, że zostało ustalone, że w momencie 

potrzeby odpowiedzi na pytanie kierowane pod adresem Naczelników Wydziałów itp. 

zostaną oni wezwani na posiedzenie Sesji Rady Powiatu.  

 

Radny Marian Górski wystąpił z wnioskiem, aby punkt interpelacje i zapytania 

przesunąć na początek porządku obrad. Wynika to z ewentualnej potrzeby 

przygotowania odpowiedzi lub dokumentów na zapytania radnych.  

 

Radny Krzysztof Ambroziak poruszył sprawę drogi powiatowej od msc. Budziszynek 

do msc. Walęcina w gminie Chynów i o planach wykonania tej drogi z oszczędności 

wynikających z przetargów. Dodał, że z uzyskanych informacji podczas posiedzenia 

sesji Rady Powiatu Grójeckiego wynika, że droga nie będzie realizowana. Przypomniał 
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słowa Starosty Grójeckiego o chęci wykonania w każdej gminie jednej inwestycji 

drogowej. W związku z tym czuje się oszukany, jeśli będzie tak to dalej prowadzone. 

 

Starosta Marek Ścisłowski oznajmił, że oszczędności z przetargów były niewielkie  

i zadeklarował, że jeżeli dojdzie do porozumienia z gminą Mogielnica i zostanie 

rozstrzygnięty przetarg na drogę w msc. Dziunin to oszczędności wynikające  

z przetargu na tą drogę oraz z przetargu dotyczącego drogi powiatowej w gminie 

Błędów w pierwszej kolejności zostaną przeznaczone na modernizację drogi 

powiatowej na terenie gminy Chynów. Dodał, że oszczędności z przetargów nie były 

na taką skale, aby móc zrealizować kolejną drogę.  

 

Ad. 11 

Wolne wnioski i oświadczenia radnych.  

 

Nikt nie zabrał głosu. 

 

Ad. 12 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu Władysław 

Kumorek o godz. 18.10 zamknął posiedzenie wypowiadając formułę „Zamykam Sesję 

Rady Powiatu Grójeckiego”. 

 

   

  Protokołowała: Przewodniczył: 

 

 Żaneta Lipińska  Władysław Kumorek 


